
 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

Nieuwsbrief brug Junne 
30 november 2023 

 

In nieuwsbrief 26 hebben we u geïnformeerd over de selectie van een aannemer om de nieuwe brug te 

gaan bouwen. Deze maand zijn berichten verschenen over een voorlopig inspectierapport van de stuw 

Junne en de mogelijke gevolgen voor een nieuwe brug. Deze berichten roepen logischerwijs vragen op. 

In deze nieuwsbrief vertellen we u wat wel en (nog) niet bekend is. 

Status aanbesteding 

De gemeente heeft afgelopen zomer voor de nieuwe brug over de Vecht een aanbesteding gedaan 

onder een aantal lokale aannemers. Deze aanbesteding heeft geresulteerd in een voorlopige 

overeenstemming met een aannemer om de nieuwe brug te gaan bouwen. Er is nog geen definitieve 

opdracht verstrekt. 

Pas op de plaats 

Onlangs heeft het waterschap Vechtstromen de gemeente Ommen geïnformeerd over de voorlopige 

(visuele) resultaten van de inspectie van de stuw en de fundering. Gezien de voorlopige 

onderzoeksresultaten en de aanstaande opdrachtverstrekking aan een aannemer (en de financiële en 

juridische consequenties die daarmee gepaard gaan), kiest het college van de gemeente Ommen voor 

zorgvuldigheid door een pas op de plaats maken. Het college heeft niet aangegeven dat een nieuwe 

brug van de baan is. Ook blijft de huidige verkeerssituatie bestaan, want in de huidige staat kan de stuw 

niet meer verkeer dragen dan de personenauto’s die nu de brug passeren.  

Duiding definitieve resultaten 

De wethouder heeft op 9 november de gemeenteraad hierover mondeling geïnformeerd, waarna er ook 

een raadsbrief is verstuurd. Daarbij is benadrukt dat er nu eerst tijd wordt genomen, in afwachting van 

de definitieve onderzoeksresultaten van de stuw en de duiding daarvan. Op dat moment kunnen we ook 

onderzoeken wat er na renovatie van de stuw mogelijk is qua maximale (as)belasting op de huidige brug. 

Over die uitkomst gaan we de raad en ook u informeren. 

 

Het is begrijpelijk dat dit allerlei vragen oproept. Gezien de complexiteit en het belang om een 

gefundeerd besluit te nemen, is nog niet in te schatten wanneer er meer duidelijkheid komt. Zodra die 

informatie er wel is, delen we dit uiteraard met u. 

 


